
 
Referat Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
22.10.2020, kl. 19.00 – 20.30  
Sted: Knausen 16, Trollåsen 
 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Åse Presterud Styreleder x x  
Arild Amundsen Nestleder x x  
Lene Hatterud Pettersen Kasserer x x  
Hilde Nordhaug Styremedlem x x  
Mette Arnheim Styremedlem x x  
Mona Hørtun Styremedlem x x x 
Ida Westergaard Varamedlem  x  
Annika Samuelson Kjøle Lederansvarlig  x  
Marita Aarskog Vertsansvarlig  x  
Nina-Iren Kaltenborn Daglig leder  x  

 
# Sak Ansvarlig 
 Saksliste 

1. Referat fra styremøte 24.09.2020  
2. Innspill strategiplan FS Norge  
3. Eventuelt   

 

1 Referat fra 24.09.2020 
Ingen innspill til møtereferatet. Referatet godkjennes og legges ut på 
nettsidene våre. 

 
Nina 

2 Innspill til strategiplan FS Norge 
Vi må gi innspill innen 13. november. 
 
Innspill til planen 
Innspill innen 13. november. Skal behandles i mars.  

o Coronasituasjonen har endret rammebetingelsene. Må tas 
med i planen at vi har et helt annet utgangspunkt nå.  

o Ikke så mange fluffige ord enn i den svenske, men kort, 
konsist og konkret hva vi ønsker å oppnå, og hvordan vi skal 
oppnå det.  

o Et konkret, målbart mål som sier oss når vi har lykkes. 
o Staregien bør være to-delt:  

1. en del for de store foreningene som har egne sentre og 
driver på linje med kommersielle konkurrenter 

2. en del for de små foreningene som har timer i gymsalene, 
som appellerer til et annet segment og som har lite penger 
til annonsering og markedsføring.  

 
Mona fyller ut skjemaet og sender til Åse som sender videre.  
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mona/Åse 

  



3 Eventuelt 
 
Friskissalen  
 
Salg av utstyret 
Det meste er solgt - takk til Nina-Iren for god jobb ���� 

         
Opphør av kontrakten – hvor er vi i prosessen? 
Ikke noe nytt fra megler, men flere interessenter.  
 
Gulv og lettvegg i Friskissalen 
Vet foreløpig ikke om vi må fjerne gulvbelegget og veggen, avhenger 
av hvem som overtar.  
 
Regnskapssystem 
Begynner med Visma fra nyttår.  
 
Avtalen med Blodstupoen er sagt opp 
Var et styrevedtak i sin tid at vi ønsker å ha hjertestarter. Men siden 
det utgjør en del penger, må vi vurdere å droppe hjertestartere. Vi er 
ikke pålagt å ha dette. Vi må undersøke om vi eier hjertestarterne vi 
har nå eller bare leier dem. Når avtalen er sagt opp får vi ikke byttet 
batteri etc. og vi eier eventuelt to hjertestartere som blir ubrukelige 
etter hvert. 
 
Lene og Arild sjekker om vi eier hjertestarterne og hvor lang 
oppsigelsestiden er. 
 
Tårnåsen aktivitetssenter 
Kan få 5 timer i uken. Men inngår ikke noen avtale før vi vet når vi er 
ute av Friskissalen. Kr. 210,- pr time.  
 
Funksjonærenes mulighet for å booke seg på timer 
Flere hensyn å ta. Kan være at funsjonærer ikke vil være 
funsjonærer mer, om de ikke får trene. Iflg. statistikken tar ikke 
funksjonærene opp mange av plassene – så dette er ikke noe stort 
problem p.t.. Styret tar dermed ingen beslutning om at funsjonærer 
ikke kan booke seg på timer. 
 
Nettet henger på søndager kl. 10 
Mange som booker seg samtidig og nettet henger ofte. Burde vi 
endre fra kl. 10 dagen før, til x timer før treningstimen skal starte. 
 
Nøkkelboks 
Skolene sier at dette ikke er ønskelig på skolene pga sikkerhet. Men 
vi kan få henge nøkkelboksen hos Charlotte som bor rett ved skolen. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lene/Arild 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Økonomi 
Lene redegjorde for økonomien. 49’ i akkumulert underskudd pt. Vi 
spiser av bankinnskuddet, men vi har fortsatt en del penger på 
kontoen og så få vi inn ca. 50’ på salg av utstyret. Gjenstår hvor 
mange som ikke fornyer kortene når vi kommer til årsskiftet når 
mange kort skal fornyes. Rundt 200 aktive kort p.t. Mistet 121.   
 
Ny medlemsinfo 
Vi bør sende ut en ny medlemsinformasjon med kun info om hva 
som skjer med salen og at vi skal inn på Tårnåsen (og litt om hvorfor 
vi må gjøre dette). Mange som ikke har fått det med seg. Ha bare ett 
tema denne gangen.  
 
Løpetreningen til Erlend 
Oppfordre også de mosjonistene til å booke seg. Både pga. 
statistikken, smittesporing og om noen nye vil være med og løpe, så 
kan det virke avskrekkende om det ikke er noen andre påmeldte.  
 
Vurdere å etablere gågruppe igjen. 
Lavterskel og ute nå under koronaen. Legge vekt på det sosiale 
siden mange er mye hjemme.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Nina-Iren 

5 Neste møte torsdag 19.11. kl. 19 – 20:30. 
Knausen 16, Trollåsen 
 

 

 


